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Obec Čejč

Čejč 430, 696 14, Čejč
tel.č.: 518 361 118 | e-mail: podatelna@cejc.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 11 Zastupitelstva obce Čejč

konané dne 26. 2. 2020 v Obřadní síni Obecního úřadu od 18:00 hod.

Doba jednání: Do 20:50 hod.
Přítomno: Jana Bízová, David Fulajtár, Pavel Havelka, Ing. Jan Koutný, Mgr. Kateřina

Malíková, Ing. Radek Peš, Helena Rozkydalová, Ing. Petra Voznicová, Tomáš
Damborský

Omluveni: Mgr. Kateřina Malíková odešla 19:50 hod.
Neomluveni:
Předsedající: Ing. Jan Koutný
Zapisovatel*: Lenka Šagátová
Ověřovatelé zápisu: Jana Bízová, Ing. Radek Peš

*Předsedající v souladu s jednacím řádem obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Přivítání přítomných

Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno dle § 93 zákona o obcích. Pozvánka byla zveřejněna
na úřední desce Obecního úřadu Čejč v souladu se zákonem o obcích a jednacím řádem po dobu nejméně 7
dní, a to od 17. 2. 2020 do 26. 2. 2020. Současně byla zveřejněna na elektronické úřední desce.

Dále konstatoval, že je přítomno 9 členů zastupitelstva obce. Zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné. 

Zasedání řídil starosta obce.

2. Jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu

Jako zapisovatelku starosta  jmenoval  paní  Lenku Šagátovou a  za  ověřovatele  zápisu jmenoval  paní  Janu
Bízovou a pana Ing. Radka Peše.

Ke jmenování zapisovatelky a ověřovatelů zápisu nebyly připomínky. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje zapisovatelku paní Lenku Šagátovou a ověřovatele zápisu paní Janu
Bízovou a pana Ing. Radka Peše.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/11/2020 bylo schváleno.

3. Připomínky k navrženému programu, jeho schválení včetně způsobu schvalování jednotlivých
bodů programu

Program jednání byl spolu s pozvánkou zveřejněn na úřední desce.
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K navrženému programu  nebyly žádné připomínky, doplnění či dotazy. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje program zasedání dle předložené pozvánky. 

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/11/2020 bylo schváleno.

4. Kontrola úkolů

starosta předal slovo Mgr. Malíkové:

p. Malíková: KV se sešel v pondělí 24. 2. 2020. Není splněno usnesení  č. 3d/32/2018  ze 32. zasedání ZO ze
dne 19. 12. 2018 - pojízdná šachta u RD čp. 75. Dále není splněno usnesení č. 16b/6/2019 ze 6. zasedání ZO-
dohoda se společností Českomoravská telekomunikační s.r.o. na vybudování optického kabelu. Z 10. zasedání
ZO není  splněno usnesení  č.  3f/10/2019 -  příprava památníku padlým a č.  3g/10/2019 -  projekt  nových
internetových stránek obce Čejč. 

Na internetových stránkách obce Čejč www.cejc.cz v sekci Obecní úřad - kontrolní výbor - kontrolní soubor -
naleznete tabulku kontrolu úkolů. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí zprávu kontrolního výboru.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

5. Investiční akce

a) 3/2019 Prodloužení chodníku a silniční obrubníky na Karláku

Projekt  je  dokončen,  nicméně změny si  vyžádaly  vícepráce.  Na posledním ZO jsme schvalovali  navýšení
o 435 600 Kč s DPH na vícepráce. Finální navýšení ceny nižší, pouze 317 007 Kč včetně DPH, s tím že
119 835,60 Kč s DPH jde za majiteli domu č.p. 141 a 263. Pro obec jde tedy o navýšení o 197 171,30 Kč včetně
DPH. Celková cena 921 000 Kč. Částku 119 835,60 Kč s DPH uhradí majitelé domů obci. 

V současné době se pracuje na kolaudačním rozhodnutí.

Diskuze:
H*** Co jsou ty vícepráce majitelé domů?
starosta To jsou vjezdy ke dvěma rodinným domům - k RD čp. 263 a vjezd k RD čp. 141 a parkoviště

před domem. Vše si hradili majitelé domů. Obec s nimi uzavřela smlouvu o spolupráci a teď
se jim bude posílat  příkaz,  kam mají  poslat  peníze.  Obec platila  jen ten chodník plus
od chodníku k silnici.

H*** Cena je s DPH?
starosta Ano s DPH.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí informaci o navýšení ceny projektu k prodloužení chodníku a
silničních obrubníků na Karláku.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

b) 4/2019 Propojení chodníku ulice Slavkovská
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Chodník je hotový. Chybí úprava vodorovného dopravního značení, kterou kooperujeme se SÚS JMK. Realizace
bude v jarních měsících.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí akci propojení chodníku ulice Slavkovská.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

c) 11/2019 Lokalita Za Školou

Od 30. 1. 2020 do 17. 2. 2020 proběhlo výběrové řízení na akci Inženýrské sítě a Technická infrastruktura
v lokalitě Za Školou. Celkem přišlo 9 nabídek, všechny byly v pořádku. Hodnotící komise se sešla 19. 2. 2020.
Cena spočítaná projektantem byla 9 916 260 Kč bez DPH. Nejnižší nabídková cena byla 5 749 013 Kč bez DPH,
kterou  podala  společnost  SWIETELSKY  stavební  s.r.o.,  odštěpný  závod  Dopravní  stavby  MORAVA,  IČ:
48035599. Jen pro zajímavost nejvyšší nabídková cena byla 7 877 319 Kč bez DPH od společnosti STRABAG.

VŘ je  na  komunikaci,  vodovod a  kanalizaci.  Veřejné  osvětlení  a  kabelovku budeme řešit  se  společností
Českomoravská telekomunikační, která bude v lokalitě pokládat vlastní síť opických kabelů. Bude nás to stát
jen materiál, žádná práce.

Pokud dnes schválíme výsledky výběrového řízení, tak tyto budou zítra oznámeny uchazečům a začně běžet 15-
ti denní lhůta na podání odvolání. Pokud se nikdo neodvolá, můžeme podepsat smlouvu s vybraným uchazečem
a začátkem dubna 2020 by se mohlo začít v lokalitě Za Školou pracovat. Maximální doba výstavby je 6 měsíců
ode dne předání a převzetí staveniště. Takže do konce září 2020 by měla být dokončena realizace.

 

Diskuze:
Voznicová Pro stavebníky bylo vydáno stavební povolení?
L*** Není vydáno, je to v připomínkovém řízení, ale jakmile tam bude to jedno, budeme apelovat

na ostatní stavebníky.
L*** Rozvod plynu tam bude?
starosta Na plyn je tam ponechaný koridor. Z těch 5 zájemců, kteří tam budou nyní stavět, nikdo

nemá o plyn zájem.Aby bylo možné plyn realizovat, musely by být smlouvy na odběr s 50%
účastí. Pokud bude do budoucna požadavek, je možné plyn vybudovat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Čejč  schvaluje  výsledky  výběrového  řízení  na  akci  Čejč  -  lokalita  Za  Školou  -
Technická  infrastruktura  pro  výstavbu RD dle  protokolu  z  jednání  komise  pro  posouzení  kvalifikace
a hodnocení nabídek ze dne 19. 2. 2020. ZO Čejč pověřuje starostu k podpisu smlouvy se společností
SWIETELSKY stavební s.r.o., odštěpný závod Dopravní stavby MORAVA, IČ: 48035599.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3a/11/2020 bylo schváleno.

Dle  stavebního  zákona  je  nutné  u  staveb  provádět  archeologický  dohled  a  průzkum.  Ten  by  prováděli
pracovníci  Masarykova  muzea  v  Hodoníně,  příspěvkové  organizace.  Cena  za  archeologický  dohled  je
5 000 Kč. V případě většího nálezu by se uzavíral dodatek smlouvy dle předpokládaného rozsahu prací.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Čejč  schvaluje  Smlouvu  č.  1/SOD/2020 o  provedení  archeologického  dohledu  a
výzkumu  č.  A-202005  s  Masarykovým muzeem v  Hodoníně,  příspěvkovou  organizací,  IČ:  00090352
na částku 5 000 Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0
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Usnesení č. 3b/11/2020 bylo schváleno.

d) 16/2019 Oprava komunikace U Šlechtitelky

Je  připravena  smlouva  o  dílo,  cena  273  Kč  včetně  DPH za  m2  při  min.  1000  m2  plus  cca  50  000  Kč
na drobné úpravy podkladu (sanace větších defektů v této části, než se položí finální povrch). Prozatím je
odhad cca 1300 m2,  ceny by se tedy měly pohybovat kolem 450 000 Kč. Fakturováno bude dle skutečně
provedených prací. Stavba bude provedena v období březen/duben 2020. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje smlouvu o dílo č. 2/SOD/2020 se společností Grande solution s. r. o.,
IČ: 01767526, na akci Oprava místní komunikace - Čejč U Šlechtitelky. Předběžná cena do 450 000 Kč.  

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3c/11/2020 bylo schváleno.

e) 3/2020 Obnova vybavení hasičské jednotky

Jde o žádost o dotaci  na JMK. Celkové požadavky hasičů jsou za 180 600 Kč,  s  tím že cca 55 000 Kč
z této částky by byla spoluúčast obce. Dotace by tak činila 126 420 Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje projekt obnovy vybavení hasičské jednotky obce Čejč a podání žádosti
o dotaci na JMK.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3d/11/2020 bylo schváleno.

f) 4/2020 Obnova vzduchových dýchacích přístrojů JSDH Čejč

Naše jednotka nemá na vzduchové dýchací přístroje nárok, jelikož je v JPO V. Nicméně máme 8 lidí, kteří
na  nošení  této  techniky  mají  potřebná  školení,  oprávnění  a  u  zásahu  ji  používají.  V  současné  době
používají dýcháky (4 kusy), které jsme dostali jako vyřazené od hasičů z Hovoran a Hodonína, ale jejich stav už
není nejlepší. Jeden nový dýchací přístroj s náhradní lahví vyjde na cca 42 000 Kč. Potřebovali bychom 4 kusy,
což dělá asi 168 000 Kč. Je možnost požádat o dotaci Hasičský fond nadace Agrofert s tím, že 48 000 Kč by
dala obec Čejč, nadaci Agrofert bychom požádali o 120 000 Kč.  

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje projekt obnovy vzduchových dýchacích přístrojů JSDH Čejč a podání
žádosti o dotaci na Hasičský fond nadace Agrofert.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3e/11/2020 bylo schváleno.

g) 5/2020 Oprava atiky a osvětlení v mateřské škole

Dotace z JMK na Podporu rozvoje venkova na opravu atiky na budově mateřské školy. V loňském roce došlo
vlivem větru k poškození části atiky. Po bližším ohledání bylo zjištěno, že OSB desky, které drží na atice  folii
jsou vlhké a neplní svůj účel. Problém je na celé mateřské škole. Předběžné odhady na opravu jsou vypočítány
na 250 000 - 400 000 Kč. Z JMK je možné žádat o dotaci až o 250 000 Kč s 50 % spoluúčastí. Celkem na projekt
je tedy maximálně 500 000 Kč. K opravě atiky bych tedy navrhl i  výměnu osvětlení, vypínačů a zásuvek
v mateřské škole. Celkem bychom vyměnili 48 kusů zářivek ve všech třídách, původní jsou cca 15 let staré.
Vyměnila  by  se  i  stará  žárovková  světla  (cca  80  ks),  vypínače  a  zásuvky.  Cena  kolem  120  000  -
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150  000  Kč.  Výměnu  by  provedli  naši  pracovníci.   Celkem  tedy  rozpočet  těchto  oprav  je  400  000  -
550 000 Kč. Navrhuji proto požádat o dotaci na celých 500 000 Kč. Pokud by částka byla vyšší, stejně bychom
to museli hradit z vlastního rozpočtu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje projekt opravy atiky a osvětlení v mateřské škole a schvaluje podání
žádosti o dotaci na JMK. 

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3f/11/2020 bylo schváleno.

h) 6/2020 Územní plán

Možnost požádat o dotaci na územní plán z MMR.  Tuto žádost bylo nutné podat do 14. 2. 2020,  proto již byla
podána. Můžeme dostat dotaci až 400 000 Kč. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Čejč  bere  na  vědomí  informaci  o  podání  dotace  na  Územní  plán  obce  Čejč
na Ministerstvo pro místní rozvoj.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

ch) 7/2020 Biocentrum Sluneční zátoka

Máme  připravený  projekt  na  vytvoření  Biocentra  kolem  rybníčku.  Celé  územní  je  v  ÚSES  a  je
tedy  možné  na  toto  biocentrum  podat  žádost  o  dotaci  ve  výši  min.  85  %  na  ozelenění  rybníčku.
Odhadované náklady jsou 1 035 000 Kč. Spoluúčast obce by byla tedy něco přes 150 000 Kč. Navrhuji proto
podat žádost na tento projekt.

Stromy: javory, duby, habry, jeřáby, lípy. Keře: ptačí zob, svída, brslen, šípková růže, řešetlák, trnka, zimolez.
Na ozelenění ostrůvku vrby a hlohy, na břehu oskeruše.

Diskuze:
starosta Stromy, které jsou poblíž stávajícího ohniště budou odstraněny.
L*** Bude se moci přijet autem k rybníčku a parkovat tam, když budou větší akce?
starosta Parkování aut bude podél příjezdové cesty.
L*** Počítá se i s odpočinkovým místem?
starosta Ano s tím se počítá.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Čejč  schvaluje  projekt  Biocentra  Sluneční  zátoka  a  podání  žádosti  o  dotaci
na Ministerstvo životního prostředí ČR.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3g/11/2020 bylo schváleno.

i) 8/2020 Sázíme budoucnost - Cesta na Mikulčinu louku

Je možnost získat dotaci až na 250 000 Kč na výsadbu stromů v extravilánu obce.  Peníze jsou ale pouze
na sazenice a následnou zálivku.  Celkem by se mohlo jednat až o cca 100 stromů. Prozatím uvažujeme
o pozemcích parc. č. 3069 a parc. č. 3063. Jelikož se p. Ž*** informoval o možnosti přístupu na svůj pozemek,
ke kterému vede cesta parc. č. 3024. Dle informací ze Státního pozemkového úřadu pokud obec požádá, tak by
SPÚ zdarma na podzim provedl vytýčení této cesty, která vznikla v rámci komplexních pozemkových úprav.
Oba navrhované pozemky vedou vedle této cesty. Vznikla by tak v katastru cesta se zelení, která by plnila jak
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funkci větrolamu, tak přirozené rozdělení krajiny zelení a poskytla by útočiště pro další živočichy. Dále bychom
se pokusili dohodnout s obcí Kobylí a pokusit se tutu cestu dovést až ke Kobylské rozhledně, což by mohla být
krásná procházka. Navíc je tato cesta na rozhraní dvou půdních bloků. Jeden o rozloze 24 ha obdělává 
společnost ZEMAS, a.s.  a druhý o ploše 76 ha společnost Horákova farma, a. s. Došlo by tak k přirozenému
oddělení  dvou půdních bloků a rozdělení více než 100 ha pole na dva menší celky.

Výsadba stromů by poté probíhala svépomocí, za pomoci místních spolků a občanů. Od myslivců už mám
informaci,  že  by  se  určitě  zapojili.  Pro  projekt  bude  nutné  ještě  dohodnout  se  zemědělci  výpověď  
pachtovních smluv na dotčených pozemcích a připravit návrh výsadby s biologickým posouzením.

Diskuze:
L*** Není tam podmínka, že se o ty stromy musít do 3 let pečovat?
starosta Ano, nějaká udržitelnost tam je.
Š*** Chtěl bych poprosit o vysázení bezvirózního materiálu a abych o sázení byl informován.

Máme v blízkosti ovocný sad, aby nám to nezpůsobilo problémy (šíření chorob) .
starosta Jak se pozná bezvirózní materiál?
Š*** Třeba uznané osivo, uznaný strom atd.
starosta Takže strom s dokladem původu?
Š*** Každý strom bude mít pásek: kde byl vysázený, kde se pěstoval, odkud byl nakoupený -

 místo původu.
Voznicová Takže byste rád věděl, co tam bude vysázené?
Š*** Nejlepší by bylo, abyste to konzultovali s projektantem.
Voznicová Budeme řešit výběr stromů s projektanty Krejčiříkovými.
Š*** Nedoporučuji sadit třeba planou trnku.
starosta To je dobré vědět.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje  projekt Sázíme budoucnost -  Cesta na Mikulčinu louku.  ZO Čejč
schvaluje podání žádosti o dotaci na tento projekt. 

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3h/11/2020 bylo schváleno.

j) 9/2020 Využití dešťových vod v základní škole

Je možnost podat žádost o dotaci na projekt na využití  dešťových vod v základní škole.  Při  rekonstrukci
WC v loňském roce jsem již připravili samostatný rozvod vody na splachování záchodů. Takže stačí pouze
vybudovat retenční nádrž a svést do ní dešťové vody a připojit na technologii čerpání a filtrace vody. Voda by
byla využita na splachování a zálivku. V současné době připravujeme základní studie, které by měly být během
14 dnů hotové. Pokud bude projekt realizovatelný, je nutné připravit projektovou dokumentaci a podat žádost
o dotaci. Dotace by mohly být až 85 %. V základní škole je v současné době spotřeba vody kolem 250 m3 za rok,
a určitě polovina množství jde na splachování, tj. 100-150 m3. 

Diskuze:
Fulajtár Pokud by se vybudovala větší retenční nádrž, mohla by ji využívat i obec.
starosta Větší spotřebu vody má mateřská škola. Problém je však v tom, že svody jsou uprostřed

budovy mateřské školy.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje projekt Využití dešťových vod v základní škole a souhlasí s podáním
žádosti o dotaci do Operačního fondu životního prostředí.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. 3i/11/2020 bylo schváleno.

k) 10/2020 Kniha (ne)Zapomenutí legionářští bráškové
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Mikroregion  Hovoransko  byl  osloven  s  návrhem  zpracování  knihy  z  edice  (ne)Zapomenutí  legionářští
bráškové - Hovoransko. Do projektu by se zapojily všechny obce mikroregionu plus obec Terezín. Za obec Čejč
by se jednalo pravděpodobně o 9 legionářů. Pro naši obec by se jednalo o částku do 20 000,- Kč s tím, že by
obec získala 50 knih.  Další knihy by pak měly stát 100 Kč za kus. Je tedy otázkou, zda do projektu chceme jít a
jestli  budeme  požadovat  více  knih.  Akce  bude  probíhat  přes  MK  Hovoransko  a  obec  na  to  poskytne
příspěvek mikroregionu. Přesná částka bude upřesněna na dalším zasedání zastupitelstva. Kniha by měla vyjít
na konci roku 2021. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje zapojení obce Čejč do projektu vytvoření knihy z edice (ne)Zapomenutí
legionářští bráškové - Hovoransko. Obec Čejč požaduje 50 knih.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3j/11/2020 bylo schváleno.

l) 11/2020 Opravy místních komunikací

Mělo by jít o menší opravy komunikací. Celkové náklady prozatím odhaduji na max. 300 000,- Kč. Z větších
oprav je v ulici Krupicova propad asfaltu (stále tam stojí voda) po pokládce kanálu před domem p. K*** a
oprava poškozené panelové silnice v ulici U Šlechtitelky mezi bytovým domem čp. 342 a čp. 340, kde je propad
silnice. Menší opravy budou potřeba v lokalitě Pod Búdama a v ulici Pod lesíkem.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje projekt oprav místních komunikací. ZO Čejč pověřuje starostu obce
k podpisu smluv o dílo na opravy komunikací v maximální částce 300 000 Kč dle výsledků poptávkových
řízení.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3k/11/2020 bylo schváleno.

m) 12/2020 Výměna povrchu na dětském hřišti v parku

Maminky  si  dlouhodobě  stěžují  na  nevhodný  povrch  ve  staré  části  dětského  hřiště  v  parku.  Je  tam
jakýsi  makadam nebo  drcený  kámen  (cca  30-40  cm),  který  velmi  práší  a  děti  jsou  od  tohoto  povrchu
neuvěřitelně špinavé. Bohužel alternativ, jaký povrch zvolit, moc není. Umělé povrchy jsou dráhé, cca 2 000 Kč
za m2. A hřiště má přes 150 m2. Nejpřijatelnější se jeví odstranění navezeného makadamu, povrch zatravnit a
pod prvky použít zatravňovací tvárnice, stejné jako na novém hřišti. Projekt budeme realizovat svépomocí..
Do rozpočtu jsem nechal 100 000 Kč na dětské hřiště. Pod skluzavkou nemusí být dopadová plocha, dá se tam
rohož. Ale pod houpačkou budeme muset nechat gumu kvůli větší bezpečnosti.  

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje projekt výměny povrchu na dětském hřišti v parku.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3l/11/2020 bylo schváleno.

6. Žádosti o příspěvky na rok 2020

a) Žákovská dechová hudba Mutěňané - Čejkovjané 

žádá o finanční příspěvek 15 000 Kč. Účel příspěvku: výchova mladých muzikantů, vedení dětí lásce k hudbě,
cestovní výlohy pro kapelu, provozní náklady, nákup nástrojů a not.  V loňském roce jsme poskytli příspěvek
sloučený za rok 2018 a 2019 ve výši 15 000 Kč. Podmínka smlouvy byla splněna. Mladá dechová hudba nám
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zahrála zdarma v prosinci při vánočních trzích.

Návrh 10 000 Kč. 

Smlouva bude podmíněna jedním vystoupením DH zdarma.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Čejč  schvaluje  příspěvek  Žákovské  dechové  hudbě  Mutěňané  -  Čejkovjané,
zastoupené panem J*** N***,  ***,  Č*** ve výši  10 000 Kč. ZO Čejč schvaluje veřejnoprávní smlouvu
s panem J*** N***, ***, Č*** na částku 10 000 Kč na výchovu mladých muzikantů, vedení dětí lásce
k hudbě, cestovní výlohy pro kapelu, provozní náklady, nákup nástrojů a not.  Podmínkou bude jedno
vystoupení DH zdarma.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4a/11/2020 bylo schváleno.

b) Římskokatolická farnost Hovorany

Žádá o finanční příspěvek 150 000 Kč. Účel příspěvku: odvlhčení kostela sv. Vendelína v Čejči.  Je vypracován
projekt, který problém řeší větracím kanálem, otlučením venkovních i vnitřních omítek (do 1,5m) a následnou
aplikací sanačních omítek (do 1,5 m). Cena dle projektu je 1 619 843 Kč. Záměrem je rozdělení prací na 3.
etapy a v letošním roce provést 1. etapu = větrací kanál kolem kostela. Cena se bude teprve soutěžit. Žádají
o 28% celkové částky. Z hlediska zájmů státní památkové péče je záměr přípustný. Projekt projednávala
komise výstavby, která upozorňuje na vedení VO za sakristií - není zakresleno v PD, bude nutné kopat ručně. 

Navrhl bych příspěvek vě výši 150 000 Kč formou daru a uzavřít darovací smlouvu. 

Diskuze:
V*** Větší polovina Jižní části kostela (směrem k sokolovně) je hotová více jak 25-30 let a je

potřeba to vyčistit.
Voznicová Takže větrací kanálek bude kolem dokola, aby se to propojilo a sanace navazuje na to? jsou

tam nějaké průduchy na vzduch?
V*** Jsou tam dva větrací komíny nerezové. Vypadá to jako rýna, cca 4m vysoká.
Voznicová Proč to bude ve 3. etapách? Bude to hned navazovat na sebe ten projekt?
starosta V 1. etapě se má udělat ten větrací kanál. Bude to navazovat na sebe, v příštím roce by

se dělaly omítky. Má se to dělat celé.
Voznicová Jinak požádají o dotaci?
V*** Je to otázka financí. Je potřeba udělat ten první krok. Potom shánět peníze a pokračovat

v opravě.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Čejč  schvaluje  dar  Římskokatolické  farnosti  Hovorany,  Hovorany  249  ve  výši
150 000 Kč na pokrytí  nákladů stavebního záměru: Kostel sv. Vendelína Čejč, parc. č.  1 -  odvlhčení
objektu a darovací  smluvu s Římskokatolickou farností  Hovorany, Hovorany 249 ve výši  150 000 Kč
na pokrytí nákladů stavebního záměru: Kostel sv. Vendelína Čejč, parc. č. 1 - odvlhčení objektu. 

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4b/11/2020 bylo schváleno.

c) Cimbálová muzika Lúka

Žádá  o  finanční  příspěvek  15  000  Kč.  Účel  příspěvku:  ladění  cimbálu,  zakoupení  strun+kalafun,  kufřík
na paličky, cestovní výlohy. 

V minulém roce byl  poskytnut příspěvek 20 000 Kč.  Podmínka smlouvy byla splněna,  cimbálová muzika
vystoupila zdarma při podzimním setkání seniorů.
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Protože se snižuje počet čejčských dětí, které tam chodí, tak i příspěvek se bude snižovat.

Návrh 10 000 Kč.

Smlouva bude podmíněna jedním vystoupením CM zdarma.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Čejč  schvaluje  příspěvek  Cimbálové  muzice  Lúka,  zastoupené  M***  O***,  ***,
V*** ve výši 10 000 Kč. ZO Čejč schvaluje veřejnoprávní smlouvu s paní M*** O***, ***, V*** na částku
10 000 Kč na ladění cimbálu, zakoupení strun + kalafun, kufřík na paličky, cestovní výlohy. Smlouva bude
podmíněna jedním vystoupením cimbálové muziky zdarma.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4c/11/2020 bylo schváleno.

d) Milada Ivičičová

Žádá o finanční příspěvek pro dceru Adrianu, výši příspěvku neuvádí. Účel: dětská sportovní reprezentace
ve věku 12 - 14 let v parkuru.

V minulém roce byl poskytnut příspěvek 10 000 Kč. Žadatelka splnila podmínku smlouvy - ukázky sportu a
koně při tréninku na akci Dne otevřených dveří ve stáji RUF v Terezíně. 

Návrh 10 000 Kč.

Smlouva bude podmíněna ukázkou sportu na akci pro veřejnost.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje příspěvek paní M*** I***, Č*** ve výši 10 000 Kč. ZO Čejč schvaluje
veřejnoprávní smlouvu s paní M*** I***, Č*** na částku 10 000  Kč na dětskou sportovní reprezentaci
12 -14 let v parkuru. Smlouva  bude podmíněna ukázkou sportu na akci pro veřejnost.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4d/11/2020 bylo schváleno.

e) Malovaný kraj, z. s. 

redakce  časopisu  žádá  o  finanční  příspěvek  na  vydávání  nekomerčního  národopisného  a  vlastivědného
časopisu Slovácka. V roce 2018 jsme finanční příspěvek neschválili, pořídili jsme dvě předplatné časopisu.
V loňském roce jsme pořídili další předplatné (Obecní úřad, knihovna, ZŠ).  

Návrh: zachovat pouze 3x předplatné, příspěvek nedávat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč neschvaluje finanční příspěvek pro Malovaný kraj, z.s.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4e/11/2020 bylo schváleno.

f) Spolek Sluneční zátoka Čejč

žádá o finanční příspěvek 60 000 Kč. Účel: údržba pozemku a provozní náklady spolku. V loňském roce jsme
poskytli částku 15 000 Kč.    
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Návrh 40 000 Kč.   Smlouva bude podmíněna akcí pro veřejnost.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje příspěvek pro Spolek Sluneční zátoka Čejč ve výši 40 000 Kč. ZO Čejč
schvaluje  veřejnoprávní  smlouvu se  Spolkem Sluneční  zátoka  Čejč  na  částku  40  000 Kč  na  údržbu
pozemku a provozní náklady spolku. Smlouva bude podmíněna akcí pro veřejnost.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4f/11/2020 bylo schváleno.

g) ROSKA Kyjov, z.p.s.

organizace sdružující pacienty s diagnózou roztroušené sklerózy žádá o finančí podporu k zajištění činnosti
v roce 2020. Toto jsou sociální služby, ty financujeme jiným způsobem. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč zamítá finanční příspěvek na činnost pro organizaci ROSKA Kyjov, z.p.s. 

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4g/11/2020 bylo schváleno.

h) Spolek zdravotně postižených občanů, ZO Čejč 

žádá o finanční příspěvek 30 000 Kč. Účel: zájezdy, kulturní akce. V loňském roce jsme poskytli 20 000 Kč. 

Návrh 30 000 Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Čejč  schvaluje  příspěvek  pro  Spolek  zdravotně  postižených  občanů,  základní
organizace Čejč ve výši  30 000 Kč.  ZO Čejč schvaluje veřejnoprávní  smlouvu se Spolkem zdravotně
postižených občanů na částku  30 000 Kč na pořádání zájezdů a kulturních akcí.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4h/11/2020 bylo schváleno.

ch) SK Čejč, z. s. 

žádá  o  finanční  příspěvek  ve  výši  200  000  Kč  na  provoz  SK  Čejč,  údržbu  sportovního  areálu  a
víceúčelového hřiště. 

Návrh 200 000 Kč.

Diskuze:
Fulajtár Máme požádané o dotaci na JmK ve výši 100 000 Kč.
Peš Rádi bychom v letoším roce provedli úpravy ve sportovním areálu

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Čejč  schvaluje  příspěvek  SK Čejč,  z.s.  ve  výši  200 000 Kč.  ZO Čejč  schvaluje
veřejnoprávní smlouvu s SK Čejč, z.s. na částku 200 000 Kč na provoz a údržbu sportovního areálu a
víceúčelového hřiště. 

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4i/11/2020 bylo schváleno.
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i) SONS

sjednocená  organizace  nevidomých  a  slabozrakých  ČR,  oblastní  pobočka  Kyjov  žádá  finanční  příspěvek
na činnost, částku neuvádí. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč zamítá finanční příspěvek na činnost pro organizaci SONS. 

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4j/11/2020 bylo schváleno.

j) AVZO  ČEJČ p. s. 

žádá o finanční příspěvek 40 000 Kč. Účel: ubytování, doprava na soustředění jednotlivých zájmových kroužků,
platba za školení členů organizace, nákup divadelních kostýmů, rekvizit a materiálu na výrobu kulis, nákup
sportovního vybavení. Žádost odůvodňují celoroční systematickou prací s dětmi a mládeží v obci.  Folklorní,
divadelní kroužek navštěvuje cca 60 dětí. 

Návrh 40 000 Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje příspěvek pro AVZO  ČEJČ p. s. ve výši 40 000 Kč. ZO Čejč schvaluje
veřejnoprávní smlouvu s AVZO  ČEJČ p. s. na částku 40 000 Kč na ubytování, dopravu na soustředění
jednotlivých zájmových kroužků, platbu za školení členů organizace, nákup divadelních kostýmů, rekvizit
a materiálu na výrobu kulis, nákup sportovního vybavení.

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 0 / Zdrželo se: 3

Usnesení č. 4k/11/2020 bylo schváleno.

7. Příloha č. 1 smlouvy na nakládání s komunálním odpadem z obce na rok 2020

Dodatek smlouvy o nakládání s komunálním odpadem mezi obcí Čejč a společností EKOR, s.r.o. Interval vývozu
SKO i BRKO zůstává stejný, 1 x za 14 dní. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje Přílohu č. 1 smlouvy č. O4 /2016 na nakládání s komunálním odpadem
a ostatním odpadem z obce - rok 2020, mezi obcí Čejč a společností EKOR, s.r.o. IČO: 60700262.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/11/2020 bylo schváleno.

8. Stanovení zástupců na valnou hromadu společnosti HC Kabel s.r.o.

Dne 5. 2. 2020 podal písemně pan Jan Holešinský žádost o ukončení funkce jednatele ve společnosti HC
KABEL, s.r.o.  k datu nejpozději 30. 3. 2020. Je to z důvodu rozhodnutí jeho zaměstnavatelele. Zároveň je třeba
provést i výmaz osoby p. Holešinského z Obchodního rejstříku k tomuto datu. Do funkce jednatele za obec Čejč
byl  p.  Holešinský  navržen  zastupitelstvem  obce  Čejč   už  v  roce  2012  a  poté  byl  do  funkce  zvolen
valnou hromadou společnosti. Nicméně p. Holešinský má zájem být dále členem valné hromady společnosti.
Pro období 2018 až 2022 je nominován pro účast na valné hromadě již z 1. ZO unesením č. 9a/1/2018. Pokud
není jiný návrh, zůstává v platnosti toto usnesení. Za Čejč jsou pro účast na valné hromadě nominováni ještě
Tomáš Damborský, David Fulajtár, Pavel Havelka a Ing. Jan Koutný. 
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Stejně jako v roce 2012 by mělo proběhnout i teď jmenování. Dle společenské smlouvy každá z obcí navrhuje
jednoho jednatele a toho následně volí valná hromada, pokud jej valná hromada nezvolí, navrhuje dotčená obec
dalšího kandidáta. Funkce jednatele je vykonávána bezúplatně.

Po dohodě bychom za obec Čejč navrhli p. Tomáše Damborského. Pan Holešinský ve společnosti řešil převážně
obchodní  vztahy  s  dodavateli  televizního  vysílání  a  technické  záležitosti  provozu.  Jelikož  má  p.  Tomáš
Damborský zkušenosti s obchodem věřím, že se funkce jednatele úspěšně zhostí.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč navrhuje  pana Tomáše Damborského na funkci jednatele ve společnosti HC
KABEL, s.r.o. Dále ukládá svým zástupcům na valné hromadě hlasovat pro zvolení p. Tomáše Damborského
do funkce jednatele společnosti. 

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. 6/11/2020 bylo schváleno.

9. Záměry na nakládání s obecním majetkem

a) Žádost o odkup části pozemku parc. č. 1677 cca 30 m2 

Pan  Roman  Novotný  žádá  o  odkoupení  části  pozemku  parc.  č.  1677  ve  vlastnictví  obce  Čejč  .  Jedná
se o pozemek v areálu Pod Búdama vedle vinného sklepa, který zakoupil. Žádá s tím, že by pozemek rád využil
pro rozvoj obce.

Žádost byla projednávána v komisi výstavby. Komise nedoporučila prodej pozemku schválit. Byl by omezen
přístup k sousednímu pozemku parc. č. 1563. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč zamítá žádost pana Romana Novotného o odkoupení části pozemku parc. č. 1677
v k.ú. Čejč.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7a/11/2020 bylo schváleno.

b) Žádost o odkup části p. č. 812/1 cca 1m2

Ing. Libor Kučera žádá o odprodej části (1m2) pozemku parc. č. 812/1 ve vlastnictví obce Čejč. Při stavbě jeho
garáže na sousedním pozemku parc. č. 752 došlo k chybnému umístění základové desky stavby. Při konečném
zaměření stavby geodetem bylo zjištěno, že stavba částečně zasahuje do pozemku parc. č. 812/1.   

Žádost byla projednávána v komisi výstavby. Komise souhlasí s prodejem 1m2 části pozemku.

Pozemek bude rozdělen geometrickým plánem a bude vytvořen znalecký posudek na cenu pozemku. Zájemce
uhradí náklady na odhad, cenu pozemku a náklady za vklad do katastru nemovitostí.

19:50 odešla Mgr. Malíková 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje záměr č.1/2020 na prodej části pozemku parc. č. 812/1 v k. ú. Čejč
o velikosti 1 m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0
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Usnesení č. 7b/11/2020 bylo schváleno.

c) Žádost o odkup p. č. 1085, 1091 a 1093

Ing. Jan Koutný a Bc. Iva Koutná žádají o odprodej pozemků parc. č. 1085 o výměře 524 m2, parc. č. 1091
o výměře 480 m2, parc. č. 1093 o výměře 522 m2, 5 ve vlastnictví obce Čejč za účelem výstavby rodinného
domu. Žadatelé vlastní pozemek parc. č. 1089 a mají příslíben odprodej pozemku parc. č. 1087.  Žádost byla
projednávána komisí výstavby, komise souhlasí. 

Zaváže se, že do 3 let zahájí výstavbu rodinného domu, navrátí pozemek v případě nezahájení výstavby a
zaváže se předkupním právem při případném prodeji tohoto pozemku.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje záměr č. 2/2020 na prodej pozemku parc. č. 1085 o výměře 524 m2,
parc. č. 1091 o výměře 480 m2 a parc. č. 1093 o výměře 522 m2, vše k. ú. Čejč.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. 7c/11/2020 bylo schváleno.

d) Bílý kopec

V září 2018 byl odstartován projekt, který až do konce roku 2024 pomůže chránit na jižním a východním
Slovensku i jižní Moravě celkem 28 chráněných území a také několik výjimečně vzácných druhů rostlin. Často
se  jedná  o  přírodní  fenomény  výjimečně  vzácné  nejen  v  rámci  Slovenska  a  České  republiky,  ale
celé Evropské Unie. 

Základní organizace Českého svazu ochránců přírody Onyx žádá obec Čejč o souhlas s prováděním prací (výřez
křovin a invazních dřevin, likvidace invazních bylin, pastva, sečení) na pozemcích parc. č. 3602, 3506, 3164,
3165, 3306, 3277 a 3278 zapsaných na LV č. 1 vedeném pro obec a k.ú.  Čejč, a to po dobu realizace
praktické části projektu, tj. od 1. 2. 2020 do 31. 12. 2024. Projekt je zaměřen na zlepšení stavu a následnou
ochranu ohrožených druhů rostlin a biotopů a na podporu šetrného zemědělského využívání krajiny, především
formou pastvy hospodářských zvířat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje  ZO ČSOP Onyx provádění prací (výřez křovin a invazních dřevin,
likvidace invazních bylin, pastva, sečení)  na pozemcích parc. č. 3602, 3506, 3164, 3165, 3306, 3277 a
3278 zapsaných na LV č. 1 vedeném pro obec a k.ú.  Čejč, a to po dobu realizace praktické části projektu,
tj. od 1. 2. 2020 do 31. 12. 2024. Projekt je zaměřen na zlepšení stavu a následnou ochranu ohrožených
druhů  rostlin  a  biotopů  a  na  podporu  šetrného  zemědělského  využívání  krajiny,  především  formou
pastvy  hospodářských  zvířat.  Souhlas  bude  podmíněn  každoročním  souhlasem  obce  s  prováděnými
pracemi.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7d/11/2020 bylo schváleno.

e) Ing. Jakub Prágr

Pan Prágr žádá o pronájem pozemku par. č. 3506 v k. ú. Čejč, který je součástí přírodní památky Bílý kopec a
stejnojmenné evropsky významné lokality, tak, aby na nich mohl provádět ochranu a údržbu. V případě že mu
bude pozemek pronajat bude primárně zajištovat udržbu. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje záměr č. 3/2020 na výpůjčku pozemku parc. č. 3506 v k. ú . Čejč
za účelem udržby přírodní památky Bílý kopec.
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Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7e/11/2020 bylo schváleno.

10. Dodatek. č. 3 ke Smlouvě o poskytování odborných knihovnických služeb

v roce 2020 bude Městská knihovna Hodonín poskytovat knihovnám regionu odborné knihovnické služby
ve stejném rozsahu jako v roce 2019. Tyto jsou zakotveny ve Smlouvě o poskytování odborných knihovnických
služeb, která byla podepsána v roce 2017 a kterou schválila na schůzi rada města Hodonín dne 7. 3. 2017. Je
potřeba  dodatkem  č.  3  schválit  částku  pro  letošní  rok  na  zajištění  nákupu,  zpracování  a
distribuci  knihovních  fondů  pořízených  z  prostředků  obce.  

Navrhuji pro letošní rok částku 30 000 Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje  Dodatek č. 3 ke Smlouvě o poskytování odborných knihovnických
služeb s Městem Hodonín a Městskou knihovnou Hodonín-organizační složkou Města Hodonína na částku
30 000 Kč na zajištění nákupu, zpracování a distribuci knihovních fondů pořízených z prostředků obce. 

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8/11/2020 bylo schváleno.

11. Smlouva o zřízení věcného břemene č. HO - 014330057364/002

Projekt "Čejč, Příční, přeložka v NN, Kučera" na pozemku parc. č. 812/1.

Jde  o  návrh  konečné  smlouvy,  na  základě  smlouvy  O  smlouvě  budoucí,  kterou  jsme  schvalovali
dne 9. 11. 2018. Jedná se o venkovní vedení NN, zemní vedení NN a sloup NN. Smlouva je sjednána jako
úplatná v částce 1 000 Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Čejč  schvaluje  smlouvu o  zřízení  věcného břemene č.  HO -  014330057364/002
se společností E.ON Distribuce  na akci "Čejč, Příční, přeložku v NN, Kučera" na pozemku parc. č. 812/1v
k. ú. Čejč.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 9/11/2020 bylo schváleno.

12. Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene č. 1030039943/003

Projekt "Čejč,  Za Školou, rozšíření kNN, Obec" .  Jedná se o napájení 15 ks nových odběrných míst pro
novostavby  RD z  distribuční  sítě  NN,  které  je  ve  shodě  s  výstavbou  technické  infrastruktury  navrženo
rozšířením kabelové sítě NN zemními kabely. U stávající trafostanice TS "Obec" bude pro zajištění napájení
stavební lokality Za Školou na parc. č. 504/1 dodatečně provedena úprava připojení vývodů NN pomocí nově
osazeného přípojkového pilíře NN, umístěného na obecním pozemku přímo u paty TS. Nový kabelový rozvod
bude  uložen  v  zemi  v  kabelové  rýze,  pod  komunikacemi  a  vjezdy  do  rod.  domů  bude  kabel  uložen
v chráničkách, vše dle normy ČSN. Smlouva byla projednávána komisí výstavby. Smlouva je úplatná. Částka
za zřízení věcného břemene činí 1 000 Kč.  

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Čejč  schvaluje  smlouvu  o  smlouvě  budoucí  o  zřízení  věcného  břemene
č. 1030039943/003 se společností E.ON Distribuce, a.s. na akci "Čejč, Za Školou, rozš. kNN, Obec" ,
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na pozemku parc. č . 504/1 v k. ú. Čejč.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 10/11/2020 bylo schváleno.

13. Rozpočtová opatření

a) Rozpočtové opatření č. 12

•listopad 2019

•Příjmy navýšeny o   2.170.800,- Kč

– Vyšší daňové příjmy

– Průtoková dotace pro ZŠ Šablony II 

•Příjmy celkem   22.875.400  Kč

•Výdaje navýšeny o   1.056.600 Kč

– Průtoková dotace pro ZŠ Šablony II

•Výdaje celkem  31.558.700 Kč

•Financování sníženo o   -1.114.200,- Kč

•Financování celkem   8.683.300,- Kč

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí rozpočtové opatření č. 12.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

b) Rozpočtové opatření č. 13

•Prosinec 2019

•Příjmy bez změny   22 875 400 Kč

•Výdaje navýšeny o   750 000 Kč

– Schváleno na 10. zasedání ZO

•Výdaje celkem   32 308 700 Kč

•Financování navýšeno o  750 000 Kč

•Financování celkem   9 433 300 Kč

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí rozpočtové opatření č. 13.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.
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c) Rozpočtové opatření č. 14

•Prosinec 2019 – pravomoc starosty

•Příjmy navýšeny o 1 661 500 Kč

– Vyšší daňové příjmy 

•Příjmy celkem   24 536 900 Kč

•Výdaje bez změny celkem  32 308 700 Kč

– Kumunikace  107 000 Kč

– Sběr odpadu   - 118 300 Kč

– Zastupitelstvo  11 300 Kč

•Financování sníženo o   1 661 500 Kč

•Financování celkem   7 771 800 Kč

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí rozpočtové opatření č. 14.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

d) Rozpočtové opatření č. 1

Rozpočtové opatření č. 1 bylo provedené v účetnictví leden 2020.
Příjmová část rozpočtu byla navýšena o částku 852 700 Kč, příjmová část po rozpočtovém opatření je ve výši
21 997 900 Kč.
Výdajová část rozpočtu zůstává beze změny ve výši 21 145 200 Kč.
Financování bylo sníženo o částku -852 700 Kč, financování je po rozpočtovém opatření  ve výši -852 700 Kč.
Vyšší poplatek za ubytování o 3 000 Kč v roce 2019, prodej pivních setů za 2 000 Kč.
Příjem z MMR ČR "Modernizace Základní školy Čejč" 847 700 Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí rozpočtové opatření č. 1.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

e) Rozpočtové opatření č. 2

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje navýšení

•§ 2212 – Silnice  4 600 000 Kč

– Za školou  4 300 000 Kč

– Opravy  300 000 Kč

•§ 2219 – Chodník  100 000 Kč

•§ 2310 – Vodovod za školou  1 200 000 Kč
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•§ 2321 – Kanalizace za školou  1 800 000 Kč

•§ 2412 – Kabelovka  500 000 Kč

– Opravy  100 000 Kč

– Za školou  400 000 Kč

•§ 3113 – Škola  750 000 Kč

– Opravy  200 000 Kč

– Školka světla  150 000 Kč

– Školka atika  400 000 Kč

•§ 3326 – Pomník padlým  50 000 Kč

•§ 3419 – Dětské hřiště  100 000 Kč

•§ 3631 – Veřejné osvětlení   400 000 Kč

•§ 2341 – Spolek Sluneční zátoka  40 000 Kč

•§ 3330 – Kostel  150 000 Kč

•§ 3419 – SK Čejč  200 000 Kč

•§ 3421 – M*** I***  10 000 Kč

•§ 3429   90 000 Kč

– Mutěňané - Čejkovjané  10 000 Kč

– CM Lúka  10 000 Kč

– Spolek zdravotně postižených  30 000 Kč

– AVZO  40 000 Kč

•§ 4334  Město Hodonín  9 900 Kč

• Celkem  9 999 900 Kč

Na investice ponecháno pro letošní rok 7 952 100 Kč, částku 2 047 800 Kč budeme potřebovat z rezerv
z loňských let. 

Bude provedeno v měsíci březnu jako rozpočtové opatření č. 2. Bude vzato jak z rezerv na investice,
z financování z rezervy z minulých let.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 11/11/2020 bylo schváleno.

14. Různé

a) Žádost soc. služby Města Hodonín

žádá  o  poskytnutí  účelové  dotace  ve  výši  119  708,-  Kč  za  účelem  spolufinancování  sociálních  služeb
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poskytovaných ve správním obvodu obce s rozšířenou působností Hodonín v roce 2020.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Čejč  schvaluje  smlouvu  s  Městem  Hodonín  ve  výši  119  708,-  Kč  za  účelem
spolufinancování sociálních služeb ve správním obvodu obce s rozšířenou působností  Hodonín v roce
2020. 

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12/11/2020 bylo schváleno.

b) Zpráva ústřední inventarizační komise

Starosta předal slovo paní Heleně Rozkydalové, předsedkyni ústřední inventarizační komise, která přečetla
zprávu z inventarizace majetku a inventarizace účtů k 31. 12. 2019: Na sběrném dvoře chybí štěpkovač,
který měla dodat firma p. Jana Hromka, není vybudována komunikace a chodník firmou MIRROR . Toto je
přemětem šetření Police ČR.  ÚIK svou činnost ukončila dne 24. 2. 2020 a neshledala žádné inventarizační
rozdíly.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí zprávu z provedené inventarizace majetku a inventarizace účtů
k 31. 12. 2019.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatelé: Jana Bízová   ............................................................
 

Ing. Radek Peš   ............................................................
 
Starosta Ing. Jan Koutný   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


